

## **Verslag vergadering Plaatselijk Belang Bergentheim 14 januari 2015.**

### **1 Opening.**

Anton heet iedereen welkom deze eerste vergadering van 2015. De voorzitter wenst ieder een goed en gezegend jaar toe. M.k.a. Regina.

### **2 Agenda.** Wordt ongewijzigd vastgesteld.

### **3 Notulen.** Van de vorige vergadering worden ongewijzigd vastgesteld en ondertekend.

### **4 Portefeuille verdeling bestuur.** Het rooster van aan- en aftreden geeft aan dat naast Anton en Gerrit, ook Regina aftredend is.

Anton geeft aan nog één jaar door te willen gaan. Gerrit treedt wel af. Hij zal zelf in eerste instantie een poging doen om z.s.m. een opvolger voor te stellen.

### **5 Besproken onderwerpen.** A.d.h.v. actie lijst vorige verg. en lijst ingekomen stukken.

#### **Aktielijst.**

**Verzekering.** Een aantal verzekeringsmaatschappijen vragen, hoe en waarom er verzekerd moet worden, dat blijft onduidelijk. Wilma zal hier alsnog werk van maken. Ook bij andere pb's informeren.

**De staat van straatwerk.** Het meerjaren onderhoudsplan gaat hoofdzakelijk over wegen buiten het dorp terwijl het binnen het dorp zeker net zo noodzakelijk is. Gerrit heeft hier contact over gehad, met de gemeente. We zullen de gemeente op de noodzaak wijzen, en overleggen hoe we dit geregeld krijgen voor de komende jaren. Arend Jan zal contact opnemen met de gemeente. Gerrit is ook op verzoek van de buurtvereniging van de Ormelstraat daar op bezoek geweest. Men wil graag, ook i.v.m. veiligheid, verbetering van de middenberm, zodat die niet meer als rijbaan of als parkeerplaats gebruikt kan worden. Gerrit gaat hierover in gesprek met de gemeente.

**Ouderenplatform.** Het commissiewerk ( Bennie en Arend Jan) vergt nog aandacht. Er is 15 jan. een gesprek met de gebiedsteams om kennis te maken en om e.e.a. af te stemmen. Bennie gaat daar naar toe.

Er is contact geweest met de Nieuwe bond voor ouderen Nederland Afd. Hardenberg – Bergentheim. Voorz. Dhr Lensen, zegt toe om na de vergadering van het bestuur, half jan. contact op te nemen met Arend Jan om mee te delen of men wil meewerken aan het ouderenplatform, om contact personen aan te stellen.

**Sporthal** Bennie heeft hierover contact met H. Schutte. Als het nodig is om de bespreking van november j.l. een vervolg te geven horen we dat. Er word gewerkt aan een plan van aanpak.

**P.B. Balkbrug** zal op 20 jan. bezocht worden, namens de meedenkgroep gaat Gert jan Kroeze mee.

**Nieuwjaars receptie gemeente**, is bezocht door Wilma en Anton.

**Pand Carinova** Gilian zal deze maand contact hebben met Weth. Janssen over de stand van zaken. Het zou teleurstellend zijn als de gemeente niet meewerkt aan de totstandkoming van de gepresenteerde plannen en voorstellen. Te meer omdat de gemeente oproept en uitdaagt tot allerlei initiatieven met het oog op de maatschappelijke veranderingen m.n. in de zorg.

De plaatselijke gemeenteraadsleden zullen worden geïnformeerd. Anton zorgt daar voor.

**Bakkerij** Bennie heeft contact met de ontwikkelaar van de locatie bakkerij, om pb te informeren over de plannen.

### **Ingekomenstukken**

PB is teleurgesteld in de samenwerking met NOOS, het enthousiasme wat er was na het bezoek is behoorlijk verminderd, omdat er vrijwel niets geplaatst wordt op de kabelkrant en in de Toren Arend Jan zal dit onder de aandacht brengen van de redactie.

Er is een akkoord van de gemeente voor het verharden van het pad naar de hertenwei in het Van Royensbos. De gemeente zorgt zelf voor de uitvoering ervan.

De heren Olthof en Nijmeijer zullen worden ingelicht door Anton.

Tevens is er een voorstel om een bord te plaatsen met de officiële naam “van Royensbos”

Het zou leuk zijn om daar een officieel tintje aan te geven i.o.m. de Heare tijdens het nog te plannen winter wandeling. Anton overlegt dit.

Een goed moment om weer iets te publiceren.

De AED bij de Bijenkorf schijnt al geplaatst te zijn. Ook dit publiceren.

PB heeft overigens geen rol in het beheren van de pasjes van de AED's

### **Besproken onderwerpen.**

De jaarvergadering van 11 maart a.s. moet voorbereid worden.

Wilma regelt de kascontrole.

Nazien wie er uitgenodigd moeten worden.

Als extra onderwerp wordt gedacht aan een presentatie over duurzaamheid, om te kijken wat we als dorp daaraan kunnen doen. Bennie probeert een spreker te regelen.

**Rotij. Info Bergentheim Zuid / Mollincksvaart.** Volgens afspraak met weth. Prinsse zou PB eerst contact hebben met Rotij. Arend Jan heeft dit contact gehad, en de zienswijze van PB besproken. Vervolgens is er een gesprek geweest tussen de weth. en Rotij. Daar zijn de zelfde onderwerpen aan de orde geweest, zo wordt gerapporteerd.

Weth. geeft aan dat het belangrijk is om e.e.a warm te houden. Hij zal zelf in feb. / mrt nog weer contact zoeken met Rotij. Vooraf zal PB (A.J.) ook weer contact opnemen met Rotij.

**W.v.t.t.k.** Wilma zal zorgen voor een attentie voor Albert Meijer, hij heeft gezorgd voor de borden aan het kanaal. En voor Gerrit Veltink voor zijn inzet bij het verharden van de bospaden.

Afgesproken is dat de bloembakken op het Bastingplein voorlopig nog door Ilona Trip worden onderhouden.

Wat te doen met leden die niet bedanken, maar ook niet de contributie betalen? Moet wel een beleid in gevoerd worden.

De verkeersveiligheidsactie zal plaats vinden op 22 jan. bij Sportpark Moskou. Anton en Gerrit zijn hier namens PB bij aanwezig.

Voor de 'duimactie' moet nog een datum geprikt worden, met oud Bergentheim en de Goudenploeg.

### **Sluting**

De volgende reguliere vergadering is op woensdag 11 februari a.s. om 20.00 uur bij Veenlust. Degene die met vragen, wensen en verbeterpunten bij het bestuur willen komen, worden voor deze avond uitgenodigd vanaf 20.00 uur. Eventuele zaken zullen we dan als eerst op de vergadering behandelen. U kunt natuurlijk ook contact opnemen met één van de bestuursleden.